
Zápisnica č. 19/2004 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU dňa 20. septembra v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan Petráš, Karol Jelemenský, 
František Janíček, Dušan Bakoš, Peter Gál, Alexander Štrpka (MTF), 
Ľudovít Molnár, Daniel Bobok, Pavel Timár, Katarína Hrušková 

 
Neprítomní:  Ernest Bučko, Robert Špaček 
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Hlavné úlohy Vedenia STU v akademickom roku 2004/2005 (rektor Báleš) 
2. Plán prijímacieho konania pre akademický rok 2005/2006 (pror. Kalužný) 
3. Hospitačná činnosť na fakultách STU v akademickom roku 2003/2004 (pror. Kalužný) 
4. Stav projektu Technologického Inkubátora (pror. Redhammer) 
5. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Hlavné úlohy Vedenia STU v akademickom roku 2004/2005 (rektor Báleš) 
2) Hospitačná činnosť na fakultách STU v akademickom roku 2003/2004 (pror. Kalužný) 
3) Súčasný stav realizácie projektu „Budovanie Univerzitného Technologického Inkubátora 

(pror. Redhammer) 
 
 

Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy 
 
Nesplnené úlohy:   1/18/2004. V stanovenom termíne úlohu splnila iba FEI STU. Na 
rokovanie KR STU priniesli príslušné podklady dekani SVF a FCHPT STU.  
Termín plnenia úlohy predĺžený do 11.10.2004. 
 
 
K bodu 1 Hlavné úlohy Vedenia STU v akademickom roku 2004/2005 (rektor Báleš) 
 
Rektor Báleš predložil a komentoval hlavné úlohy, ktoré si Vedenie STU vytýčilo pre 

akademický rok 2004/2005. 
 
Dekan Janíček: medzi hlavné úlohy navrhol zaradiť aj riešenie úniku vody v Mlynskej doline, 

pretože to ročne stojí FEI značné finančné prostriedky. Požiadal, aby 
zápisnice z Vedenia STU boli zasielané aj dekanom fakúlt STU. 

Dekan Molnár: medzi hlavné úlohy odporúča zaradiť aj prioritu kvality vzdelávania. 
 
 
 
 



K bodu 2 Plán prijímacieho konania pre akademický rok 2005/2006 (pror. Kalužný) 
 
Pror. Kalužný: Nakoľko MŠ SR vydalo vyhlášku k maturitám v roku 2005 len v piatok 

17.9.2004, nebolo možné spracovať nový plán prijímacieho konania. Preto 
sa tento bod presúva na rokovanie KR STU dňa 11.10.2004. 

 
 
K bodu 3 Hospitačná činnosť na fakultách STU v akademickom roku 2003/2004  

(pror. Kalužný) 
 
Pror. Kalužný: predložil písomný materiál a podrobne komentoval jeho obsah. Uviedol, že 

hospitačná činnosť je jedným z prvkov riadenia procesu kvality pedagogickej 
práce. Na fakultách STU sa nepostupuje jednotne pri realizácii hospitačnej 
činnosti. Robí sa to z úrovne vedenia fakúlt podľa interných plánov. 

 
Úloha KR č. 1/19/2004 
Rektor STU ukladá úlohu doplniť fakultné systémy hospitačnej činnosti o posudzovanie, 
kontrolu a hodnotenie pedagogickej činnosti doktorandov. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T:  
 
Úloha KR č. 2/19/2004 
Rektor STU ukladá zorganizovať workshop o systémoch, obsahu a formách hospitačnej 
činnosti pre vybraných zástupcov fakúlt STU.. 
Z: pror. Kalužný 
T: 20. 12. 2004 
 
 
K bodu 4 Stav projektu Technologického Inkubátora (pror. Redhammer) 
 
Pror. Redhammer predložil písomný materiál o súčasnom stave realizácie projektu 
„Budovanie Univerzitného Technologického Inkubátora“. Je podpísaná grantová zmluva, je 
zrealizované verejné obstarávanie na projektové a inžinierske práce, je vydané stavebné 
povolenie. Predpokladaný začiatok rekonštrukcie je január 2005. Akvizícia projektov pre UTI 
sa začne informačnou kampaňou v októbri 2004. Problémom je, že zatiaľ sa nedarí zostaviť 
dostatočne razantný manažérsky tím. Prorektor požiadal prítomných o pomoc v tomto smere. 
 
Dekan Bakoš: ponúkol zaradiť do tohto projektu 3-4 chemické laboratóriá v budove na 

FCHPT STU. 
Dekan Janíček: na FEI STU majú s podobným projektom skúsenosti, ktoré hovoria, že takýto 

projekt môže zlyhať na osobe vedúceho pracovníka. 
 
Stanovisko KR č. 1/19/2004 
KR STU berie na vedomie informáciu o súčasnom stave realizácie projektu „Budovanie 
Univerzitného Technologického Inkubátora“. 
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K bodu 7 Rôzne 
 
1) Pror. Molnár: nábeh registra študentov do prevádzky, je nutné rešpektovať zjednotenie 

štruktúry databázy. 
 
2) Kvestorka Žideková: informovala, že STU dostane v rámci dofinancovania VŠ ešte tento 

rok k dispozícii cca 27 mil. Sk. Peniaze ešte fyzicky nedošli. Budú rozpísané na jednotlivé 
fakulty podľa pravidiel pre rozdelenie dotácie. 

 
3) Kvestorka Žideková: informovala, že bol spracovaný prehľad o hospodárení na STU 

a fakultách za prvý polrok 2004. Vývoj je vcelku pozitívny. Upozornenie sa týka len SjF 
STU, ktorá vykazuje záporný hospodársky výsledok. V tomto prípade ide pravdepodobne 
o zlé zúčtovanie PČ. Niektoré fakulty vykazujú nulové náklady na energie v rámci PČ, čo 
nie je reálne. 

 
Dekan Jelemenský: rád by vedel presne, kde sa stala chyba v prípade SjF. 
Dekan Gál: ekonomické oddelenie FA STU hovorilo o meškaní centrálneho účtovania STU. 
Kvestorka Žideková: to je už minulosťou, lebo STU má povinnosť robiť kvartálne uzávierky 
hospodárenia. 
Dekan Petráš: privítal by, ak takýto bod bude zaradený na na program porady kvestorky 
s tajomníkmi fakúlt STU, kde majú byť prejednané detaily. 
 
4) Pror. Kalužný: na denné štúdium pre doktorandov dostala STU celkom 251 miest, čo je už 

aj písomne potvrdené z MŠ SR. Rozpis na jednotlivé fakulty už dekani dostali a je 
nasledovný: SvF-46, SjF-22, FEI-53, FCHPT-82,  FA-16, MTF-20, FIIT-9 a 3 miesta sú 
rezerva. Ak fakulta nie je schopná saturovať všetky pridelené miesta, je potrebné ich čo 
najskôr vrátiť na R-STU, aby mohli byť včas pridelené inej fakulte, ktorá má miest 
nedostatok.  

 
Rektor Báleš: Financie na doktorandov budú pridelené na fakulty len podľa skutočného počtu 
obsadených doktorandských miest. 
Dekan Bakoš: je potrebné urobiť burzu s cieľom, aby nezostali neobsadené doktorandské 
miesta na fakultách. 
Dekan Petráš: dodatočne pridelené doktorandské miesta majú byť rovnako procedurálne 
obsadzované ako tie predtým ? Má pocit, že sa to nestihne časovo. 
Pror. Kalužný: Prijatie doktorandov je nutné zrealizovať najneskôr do 31.10.2004. 
Dekan Jelemenský: navrhuje centrálne prijať takú formu, aby sne vyhoveli predpisom. 
Dekan Gál: požiadal o pridelenie ďalších miest pre doktorandov na FA STU, nakoľko je o ne 
záujem a sú to kvalitní uchádzači. 
Pror. Redhammer: odporúča prijať doktorandov od 1.10.2004, lebo tak sú štipendiá postavené 
 
Úloha KR č. 3/19/2004 
Rektor STU ukladá úlohu poslať na R-STU (postačuje elektronickou poštou prorektorovi 
Kalužnému) názvy študijných odborov a počet doktorandských miest, ktorých je možné prijať 
na jednotlivých fakultách. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: streda 22.9.2004 do 12:00 hod 
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Úloha KR č. 4/19/2004 
Rektor STU ukladá nahlásiť stavy doktorandov, ktorí nastúpili na denné štúdium na 
jednotlivých fakultách. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 4. 10. 2004 
 
5) Pror. Kalužný informoval, že promócie doktorandov budú dňa 13.12.2004 po skončení 

rokovania Vedeckej rady STU. 
 
6) Pror. Kalužný informoval o predbežných počtoch študentov prijatých na štúdium do 1. 

ročníka na jednotlivých fakultách STU. SvF 1130, SjF 743, FEI 755, FCHPT 462, FA 
424, MTF 970, FIIT 333. V súvislosti so skutočným počtom prijatých študentov sa budú 
prerozdeľovať aj miesta na ŠD. Na diaľkové štúdium sa prihlásilo 905 študentov, čo je 
menej ako v minulom roku (cca 1200). 

 
7) Predseda AS Žalman: informoval o termínoch rokovaní Predsedníctva AS STU aj AS 

STU a odporučil poslať vypracovaný harmonogram rokovaní orgánov STU v 2. polroku 
2004 (vedenia STU, KR STU, VR STU a AS STU) aj dekanom fakúlt. 

 
8) Predseda UOO Bobok: hodnotenie plnenia Kolektívnej zmluvy bude pravdepodobne 

v polovici októbra 2004. 
 
9) Pror. Redhammer: Menovanie docentov bude dňa 1.10.2004 o 10:00 hod. Slávnostné 

udelenie titulu Dr.h.c. E.A.Cernanovi bude dňa 27.9.2004 o 10:00 hod a Dr.h.c. pre Prof. 
Zaznzotto bude dňa 29.10.2004 o 11:00 hod. 

 
10) Dekan Gál: dostáva množstvo odvolacích listov od študentov, ktorí nedostali internát 

a pýta sa, či z pozície Vedenia STU sa dá v tejto veci niečo robiť. 
 
11) Dekan Petráš: na SvF STU majú zahraničných študentov z Rakúska. Sú ťažkosti 

s vybavení študentských kariet pre nich a s ubytovaním. Žiada tento problém systémovo 
riešiť. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR. CSc. 
 
 
Zápisnicu overili: 

Prof. Ing. Dušan BAKOŠ, DrSc., dekan FCHPT STU 

 

Prof. Ing. Milan ŽALMAN, PhD., predseda AS STU 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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